

GDK-sektionen protokoll för Grafisk design och kommunikation

## Styrelsemöte 2015-09-23 kl: 12:15 – 13:00

### Närvarande

Viktoria Eriksson, AnaMaria Puljiz, Caroline Björndahl, Silvia Lupuianu, Frida Hultgren, Linnea Michel, Tove Ingvarsson, Hanna Gråd, Victoria Hansson, Filippa Jonsson, och Reidunn Palmkvist. Samt Sally Lindgren.

### Delvis närvarande

Caroline Björndahl, och Hanna Gråd.

### Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat 12:15

### Val av mötesordförande

Viktoria Eriksson

### Val av mötessekreterare

Reidunn Palmkvist

### Val av justerare

Victoria Hansson

### Adjungeringar

Sally Lindgren

### Mötets behöriga utlysande

Finner behörigt utlyst

### Godkännande av dagordning

Finner godkänd

### Programbroschyr

Silvia har varit på möte om programbroschyren. Tommie har godkänt en version där kursinformationen inte stämmer.

*Caroline och Hanna ansluter.*

Något som är möjligt är att trycka en liten upplaga först och i bästa fall göra ändringar till våren. Bra om vi tar fram allt material som ska ändras så fort som möjligt om omtryck sker till våren.

## **Märken**

Beställningen skickas på söndag 27/9.

## **Wacompenner**

Tobias är positivt inställd till att testa utlån av pennor genom biblioteket. Silvia ska nu ta kontakt med biblioteket.

## **Workshop**

Styrelsen har fått en förfrågan om att samordna en workshop tillsammans med Joakim och Daniel (grundare av byråölen) för tvåorna. Denna ska hållas på Strykbrädan 3/11, det finns plats för 30 personer på denna. Man får anmäla sig i par om två, en copy och en AD. Matspons fås av Skill. Avtal ska skrivas. Förslag på tid 18-21.

## **Hemmissioneringstext på hemsidan - ändring och marknadsföring**

Texten är uppdaterad på hemsidan, missioneringen ska marknadsföras men detta kan ske först efter ett hemmissioneringsmöte nästa vecka.

## **Klassrepresentanter och marknadsföring**

Saknas fortfarande i trean. Tydligare information om vad som ingår i detta kan behövas för att motivera.

## **Höstmöte**

Ska ske 4/11 - 17.30.

## **Övriga frågor**

Protokollmall: Reidunn skulle vilja ändra rubrik-färgen i protokollmallen till en mörkgrön eller dylikt. Styrelsen tillåter detta.

Stadgar: Hur man får ändra i den grafiska profilen borde föras in i stadgarna.

SnOrdf-stadgar: Linnea vill motionera för att SnOrdf-posten ändras för att skapa en upplärningstid. Styrelsen tycker det låter som en bra idé.

## **Nästa möte**

Onsdag 30/9, plus ett eventuellt kvällsmöte som avtalas under veckan.

## **Mötets avslutande**

Ordförande avslutar mötet 13.00



---

Ordförande Viktoria Eriksson



---

Sekreterare Reidunn Palmkvist



---

Justeringsperson Victoria Hansson